
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Referat 
For møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

25. januar 2024 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Velkommen til ny souschef, orientering omkring kommende 
0.kl., det gode frikvarter, udeareal, kontaktforældremøde, opfølgning 
på mobilregler, hvor er OEH lige nu, temauger og meddelelsesbogen  
             
             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
Afbud: Mikkel 
Referent: Mikael Stenstrup 
Forbered:  

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Velkommen 
 

Velkommen til Morten Christensen souschef 
 

10 min Tine byder Morten velkommen. 
Morten præsenterer sig selv. 
Kommer fra en lignende skole på 
Frederiksberg. 
 

2 Meddelelser Orientering fra: 
• Formand 
• Elever 
• Medarbejder 

• Eksterne 
• Ledelsen 

30 min. Formand: 
Ingen særskilte meddelelser. 
 
Elever: 
Har haft en workshop i store elevråd 
hvor der blev udarbejdet et politik-
papir for hvad elevrådet skal arbejde 
med i foråret 2024.  
 
Det bliver bl.a.: 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Eleverne ønsker en skoledag med 
færre timer foran en computerskærm. 
Mindre computerundervisning – for 
meget skærm – mindre Alinea. Flere 
læreroplæg. Det er særligt vigtigt for 
eleverne at undgå skærm i billedkunst 
og de andre praktiske fag. 
 
Ønsker at der ikke er eksamen i 
valgfag på 8. årgang. 
 
Ønsker at idræt kun foregår på skolen 
og ikke i Hafnia hallen. 
 
Ønsker bedre seksualundervisning på 
7. – 9. årgang. 
 
Ønsker faste arrangementer med 
venskabsklasser. 
 
Aktiv undervisning - mere bevægelse i 
undervisningen. 
 
Ønsker at skolen starter kl. 8.15 for 
alle. 7. – 9. årgang først kl. 9.00, da det 
er vigtigt for en teenager-hjerne. 
 
Ønsker indlagt pauser om 
eftermiddagen mellem 6. og 7. lektion. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Det er ikke fedt at bruge pauser på 
transport frem og tilbage mellem 
Hafnia Hallen. 
 
Kagesalg eller bollesalg for 
mellemtrinnet. 
 
Mere ro i EAT loungen når der ikke er 
planlagte aktiviteter.  
 
Ønsker et bedre fodboldbord indenfor. 
 
Overnatning på skolen for de store 
klasser.  
 
Flere ture ud af huset ønskes. Gerne 
en ugentlig tur i forbindelse med 
fagdage. 
 
Flere lejrskoler ønskes. 
 
Fast årgangsfest. 
 
OL sportsturneringer for hele skolen. 
 
Bind og tamponer på kontoret. Måske 
på toiletter. 
 
Opslagstavler på gangene med kunst 
mv. 
 
Halvtag på de røde baner. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der bør strammes op med retterne i 
EAT. Ikke børnevenlige. 
 
Det er det der skal arbejdes med i år. 
Elevrådet arbejder videre med de 
punkter her i år i samarbejde med 
ledelsen. 
 
Medarbejder: 
Ingen bemærkninger. 
 
Eksterne: 
KKFO: forældrerådsmøde i sidste uge. 
Rart og godt møde. Godt der er 
kommet billeder fra Kongelunden og 
skolegård med de nye ting. 
Der skal vælges nye 
forældrerådsrepræsentanter. 
Forældrene har indtryk af at der er en 
mærkbar bedre trivsel blandt 
personale og børn, og indtryk af at 
KKFO’en er inde i en positiv udvikling. 
 
Ledelsen: 
 
KKFO Der arbejdes med om noget 
kan gøres anderledes. F.eks. om der 
kan flyttes rundt indhold i lokaler.  
Det er en vision for os at der 
kommer mere kommunikation ud 
om hvad der foregår. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der arbejdes på bedre tilslutning til 
deltagelse i Kongelunden. Der skal 
kommunikeres om hvad der sker 
derude. 
Jo ældre børnene bliver jo mindre 
tilslutning. 
 
Skolen Vi er fuldtallige i ledelsen. Det 
er dejligt.  
Ledelsen er på obligatorisk 
lederuddannelse i øjeblikket. 
Sammen med resten af 
skoleledelserne i København.  
 
Er i gang med at planlægge næste 
skoleår. Der kommer mere om dette 
på næste skolebestyrelsesmøde. 
 

4 Tilbagemelding fra 
info møde 
kommende 0.kl. 
Christian 

Orientering om gennemførelsen og indhold 10 min Startede i salen med informationer 
ved ledelsen og bh. klasseledere. 
Gode spørgsmål og god debat.  
Der var rundvisning i skolens lokaler. 
Samt drøftelser nede i KKFO’en.  
Vi skal drøfte kommende info aften 
på skolebestyrelsesmødet i 
september 2024.  

 Status på antal 
kommende 0.kl. 
Lauge 

Orientering 5 min. Det tegner til 3 fyldte klasser. Der 
kan ske lidt frafald til privatskoler. 
Det ser vi i den kommende tid. 

5 Det gode frikvarter 
Mikael 

Orientering om proces og udførelse 10 min. Vi har gennem længere tid arbejdet 
med ”det gode frikvarter”. Vi er klar 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

til at sætte i gang og det bliver fra på 
mandag. 
Der har været indgående drøftelser 
med personale i både KKFO og 
skole. 
Det bliver frikvarteret 11.45-12.15 det 
omhandler. For 7. – 9. årgang dog 
også frikvarteret 9.30-9.45. 
Tilrettelæggelse ud fra 3 
overordnede principper: 

• Børnene skal møde kendte 
voksne i frikvarteret, 

• Der skal være mulighed for 
forskellige aktiviteter – hvoraf 
nogen er voksenfaciliteret, 

• Mulighed for fællesskab 
 
0 – 3 årgang: 
Skolegård samt aktivitet i KREA og 
Multirummet 
4 – 6 årgang: 
De røde baner samt aktivitet i 
Tænkeboks og Hallen 
7 – 9 årgang: 
EAT som hidtil. Der er lavet et 
pauseteam af 5 faste 
udskolingslærere som skal facilitere 
yderligere tilbud på skolen for 
udskolingseleverne. Der er nu ting 
fredage hvor der har været banko, 
dans og bordfodboldskonkurrence. 
Der vil blive yderligere aktiviteter i 
form af f.eks. musik, spillerum, 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

strikning mv. Det finder 
pauseteamet ud af i samarbejde 
med eleverne og reklamerer ved 
opslag på skolen og i kaldeanlæg. De 
hidtidige arrangementer har været 
velbesøgte. 
 
Det er meningen i 0 – 6 årgang at 
børnene i dialog med de lærere de 
spiser med får en snak om og 
henvises til de aktiviteter de skal gå 
til i pausen. Det er ikke meningen at 
børnene bare kan shoppe rundt. Det 
bliver styret i en passende grad efter 
børnenes behov. 
 
Vi vil evaluere løbende og følge 
udviklingen nøje. Det er meget 
vigtigt at vi til stadighed følger op på 
hvordan det går og opfølgningen vil 
primært ske via de ugentlige 
koordinatorforummøder. 
 
Den nye organisering sker fra på 
mandag. 

6 Udeareal 
Mikael 

  Orientering 5 min. Arbejdet går planmæssigt. Der er 
trods det kolde vejr lavet forskellige 
tømrerarbejder. Tribune boldbane, 
træ dæk foran KKFO, lille scene ved 
skur og træ dæk buret.  
Det er spændende at børnene kan 
følge med og også hjælpe lidt til. Af 
større ting der mangler er 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

udskiftning af småsten til 
gummifaldunderlag ved det store 
tårn, opstrengninger på asfalt, et 
parkouranlæg i lille gård, et 
udeværksted i lille gård og ny 
asfaltmaling på boldbanen i buret. 
Samt lidt flere småting herunder 
formentligt noget kunst og nogle 
læringstavler og noget 
træbænkeværk på nogle 
cementkanter.  
Vi synes vi virkelig får lavet mange 
gode ting.  

 Kontaktforældrem
øde 
Tine 

Nedsættelse af arbejdsgruppe 10 min. Der skal holdes et 
kontaktforældremøde. Der skal 
nedsættes en arbejdsgruppe der 
skal planlægge mødet. 
Amel og Tine laver oplæg som 
sendes rundt til skolebestyrelsen til 
drøftelse.  
Oplægget skal besluttes på næste 
skolebestyrelsesmøde.  

 Årgangstilpassede 
mobil regler 
Tine 

Opfølgning 10 min. Der skal sættes gang i en proces med 
henblik på at lave et princip omkring 
mobiltelefonregler. 
  
En arbejdsgruppe skal lave et udkast 
til princip til skolebestyrelsen. Samt 
oplæg til proces for inddragelse af 
elever, forældre og personale i 
udarbejdelsen af princippet. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 . 
 
Arbejdsgruppen består af Rasmus, 
Jonas og Ivan 
    

 Hvor står OEH lige 
nu. 
Ledelsen 

Indsatser 
Handleplaner 

10 min. Indsatser er beskrevet i skolens 
skoleplan. 
Karakterer skal hæves i dansk og 
matematik.  
Gennemførelse af kursus i styrket 
forældrekontakt. 
Fortsættelse af 
Relationskompetence Louise Klinge. 
Aktionslæring er et fundament som 
der arbejdes ud fra. 
Der arbejdes med venskabsklasser 
og faste dage hvor venskabsklasser 
skal være sammen. 
Der er SYKL og SUM kurser. Det er 
matematikindsatser.  
 
Der er ikke noget af ovenstående der 
har været forsinket eller aflyst 
grundet skoleleders fravær før jul.  
Tingene kører som planlagt. Der 
arbejdes som vanligt og planlagt 
med resultaterne fra 
elevtrivselsundersøgelsen 2023. Der 
skal her i foråret gennemføres en ny 
trivselsundersøgelse. 
 
Udover dette skal der arbejdes med 
skolens 4 værdisætninger.  



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 

• Vi skaber mening for børnene 

når: 

* Børnene mærker, de er blevet 

bedre til noget, 

* Det enkelte barn oplever, at det 

har en betydning for 

fællesskabet, 

* Der også bliver plads til at 

tænke med hænderne,   

* Børnene kan mærke 

personalets faglige begejstring. 

 
 

De 4 sætninger skal ud at leve i hele 
organisationen. De skal være emne 
på fælles personalemøde i næste 
uge. 

 Temauger  
Tine  

Tid til noget andet 10 min. Formand vil gerne invitere til at 
skolen overvejer at bruge tiden til 
temauger til noget andet. 
Eksempelvis nogle af de emner som 
elevrådet peger på. Kunne være 
fagdage. 
 
Hvad mangler skolen hvis man 
fjerner temauger? 
 
Det bør drøftes i personale- og 
elevgruppen. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Ledelsen bringer det videre på 
personalemøde.  

 Meddelelsesbogen 

Evt først februar 
Morten 

Orientering om proces og beslutning 10 min. Morten præsenterede oplæg i går 
for lærerne. Meddelelsesbogen 
skulle have kørt i indeværende 
skoleår. Men af forskellige årsager 
kom den ikke i gang. Foråret her 
bliver en øveperiode for personalet 
og så tages den i brug fra næste 
skoleår. Platformen bliver foreløbigt 
Meebook. Den skal omhandle mål i 
dansk og matematik samt mål inden 
for elevens alsidige udvikling. 
Der vil blive sendt mere information 
ud her i foråret. Forventningen er at 
der er oprettet en meddelelsesbog 
for alle elever 1. august 2024.  

 Kommende 
møder 

1) Kommende skoleårs faglige overvejelser inkl. 
fagplanen.(februar mødet) 

 
Mobilpolitik 
Kontaktforældremøde 
Valg til skolebestyrelsen 

  

 

Forældrerepræsentanter: 
Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Dorthe Ryom Nielsen, Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen 
Jonas Fruensgaard Michelsen 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Ivan Petersen Lærer 
Suppleant for medarbejderrepræsentanter: 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Ane Søegaard Lærer 
 
Eksterne samarbejdspartnere: 
Mikkel Bendtsen, VUG 
Bjørn Sven Jensen rep. Forældreråd i KKFO 
 
Elev rep.:  
Alba 6C  
Karen 6A 
 
Fra skolens ledelse: 
Anette Lauge, skoleleder, Morten Christensen souschef, Christian von Jessen og Mikael Stenstrup, administrativ leder 
 


